

ABSTRAK

Anggi Kartika, 2021. Palaksanaan Praktikum di Mini Studio Online Pikeun Ningkatkeun Minat Siswa dina Ngalaksanakeun Salila Pandemi. Panaséhat hiji: Dr. H. Uus Toharudin, M.Pd. sareng Penasihat Kadua: Ida Yuyu Nurul Hizqiyah, S.Pd., M.Si.

Panilitian ieu ngagaduhan tujuan pikeun nambahan kanaékan minat siswa kana praktikum ku ngalaksanakeun prakték dina studio mini online. Subjék dina pangajaran ieu nyaéta kelas X MIPA di SMAN 1 Soreang, anu dicandak sampel nyaéta 30 murid di kelas MIPA 7 salaku kelas ékspérimén sareng 30 siswa dina MIPA 2 salaku kelas kontrol. Méthode panilitian anu digunakeun nyaéta Kuasi Ékspérimén nganggo desain panilitian Noquivalent Control Group Design. Parameter anu diukur nyaéta angket pikeun nangtoskeun réson minat siswa dina praktikum. Hasil tina panilitian ngeunaan minat praktis siswa dina kelas ékspérimén sareng hasil perséntase 72% tina indikator kagiatan murid dina katégori anu saé, 80% tina indikator kasenangan murid dina kriteria dina katégori anu saé, jumlah indikator ngeunaan persiapan murid ku 87% dina katégori anu saé pisan, jumlah Indikator kaparigelan murid nyaéta 80% dina katégori anu hadé, jumlah indikator siswa anu ngupingkeun matéri praktikum nyaéta 86% dina katégori anu saé pisan, indikator nambahan jam prakték nyaéta 42% dina katégori anu cekap. Sedengkeun hasil persentase indikator minat prakték siswa dina kelas kontrol, jumlah indikator kagiatan murid 75% dina katégori anu hadé, jumlah indikator kasenangan murid 75% dina katégori anu hadé, jumlah indikator pikeun persiapan murid nyaéta 86% dina katégori anu saé pisan, jumlah indikator kaparigelan murid 82% dina katégori anu hadé, jumlah indikator siswa anu ngupingkeun matéri praktikum nyaéta 85% dina katégori anu saé pisan, indikator tina nambahan jam prakték nyaéta 45% dina katégori anu cekap. Hasil persentase kuesioner réson siswa kana data mini studio anu dicandak nyaéta 71% minat siswa dina mini studio dina katégori anu saé, 73% aksés zoom nganggo mini studio dina katégori anu saé, 71% siswa interaktif sareng guru dina katégori anu saé. Ku kituna, tiasa dicindekkeun yén palaksanaan praktikum di studio mini online tiasa ningkatkeun minat siswa kana praktikum nalika pandemi.

Kata kunci: *Praktikum, Mini Studio Online, Minat Siswa dina Praktikum*